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Mevr. Wilmot heet alle aanwezigen welkom en bedankt hen voor hun komst. 

In deze bijeenkomst brengen we de klankbordgroep op de hoogte van de huidige stand 

van zaken op het Kraanbolwerk en de voorgenomen planwijzigingen. 

Dhr. de Ruiter van AM verzorgt de presentatie en dhr. Snel van de gemeente vult aan de 

dhr. de Ruiter aan ten aanzien van de inrichting van de openbare ruimte. Na de 

presentatie vernemen wij graag de reactie van de klankbordgroep. 

 

Stand van zaken:   

 De 1e fase is gesaneerd, de bouwkuip is uitgegraven eind december 2014 

 Rond de zomervakantie is het 1e deel van de parkeergarage gereed gekomen 

 Het appartementgebouw De Stelling is in aanbouw en rond de zomer van 2016 is 

deze op het hoogste punt. 

 In 3e kwartaal 2016 zullen de woningen in De Stelling worden opgeleverd. 

(N.B.: op de website van het Kraanbolwerk kunt u via de webcam live de activiteiten op 

het Kraanbolwerk volgen: www.kraanbolwerkzwolle.nl 

 

 

 

 

http://www.kraanbolwerkzwolle.nl/
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Uitwerking vervolgfasen: 

Naast de aandacht voor de verkoop van de woningen werkt AM aan de uitontwikkeling 

van de vervolgfasen. Dit betreft het gebouw De Saillant, de 2e fase van de parkeergarage 

en het bestuderen van de marktvraag voor het gebouw De Kraan. 

Bij de uitwerking zijn er op diverse vlakken meer inzichten gekomen, onder meer:  

 het gebouw De Saillant vraagt om forse ingrepen aan de bestaande kade; 

 vanuit verkeerstechnisch  oogpunt zijn happen uit het gebouw benodigd. Met name 

ten behoeve van hulpdiensten en vuilniswagen moet er over de hoogte van 2 

bouwlagen aan de straatzijde een hap uit het gebouw te worden gehaald; 

 de stadswoningen op de hoek komen in de verdrukking; 

 logistiek gezien sluiten de sanering van de 2e fase parkeergarage en bouw van de 

woningen, niet goed op elkaar aan. Als er gesaneerd wordt, dan kan het 

bouwverkeer niet over de locatie heen rijden. Voortgang van de bouw is echter wel 

gewenst. 

 

De financiële effecten van deze punten in combinatie met de logistieke kwestie hebben 

geleidt tot een heroverweging van het gebouw De Saillant. Dit gebouw wordt omgezet 

naar een openbaar plein aan het water waardoor er tevens meer lucht in het plan 

komt. De trapopgang vanuit de parkeergarage die voorheen in gebouw De Saillant 

gesitueerd was, wordt naast het gebouw De Kraan gepositioneerd en zal qua 

architectuur daar op aansluiten. Doordat het aantal woningen in het totale plan 

afneemt, wordt de parkeergarage onder het Kraanbolwerk kleiner. De woningen aan de 

Thorbeckegracht kunnen daardoor op volle grond komen te staan. 

 

Het openbare plein ter plaatse van de Saillant kent meerdere peilhoogten: een 

wandelroute op het straatpeilniveau van 1,80m en een hoger gelegen gedeelte. Het 

plein biedt de mogelijkheid om een deel met groen in te vullen. 

De stadswoningen die voorheen achter het gebouw De Saillant lagen, komen nu 

prominent in beeld en zullen qua architectuur daar op reageren. 

 

Reactie van de klankbordgroep: 

 Dhr. Bouman: positief over de planaanpassing. 

 Dhr. R. van de Berg: plan gaat met deze wijziging er op vooruit. De stadswoningen 

aan het plein vragen om goede architectonische uitwerking. 

 Dhr. en mevr. Boekema: positief over de planaanpassing. Deze aanpassing sluit 

goed aan bij de groene berm die vroeger ook altijd bij het begin van een Bastion 

aanwezig was. 

 Dhr. Rieder: geeft aan dat de trapopgang die nu naast gebouw De Kraan is 

gepositioneerd zorgvuldig moet worden ingepast qua architectuur. 

 Dhr. Mulder: enthousiast over de aanpassing. Het vervallen van De Saillant leidt tot 

betere zichtlijnen vanuit de Zwanenburcht op de brug en het waterplein. 

 Dhr. de Vries: positief. Vraagt of er meer evenwicht kan worden gebracht tussen het 

groen en verharding. Graag wat meer groen in de inrichting van het plein én bij de 
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inrichting van het groen rekening te houden met de wind. Niet alle soorten groen 

zijn geschikt. 

 

Samengevat: 

De planaanpassing wordt positief ontvangen. Door het plein ontstaat er meer lucht in 

het plan. Het terugbrengen van groen op deze hoek past bij de groene berm die in het 

verleden in het begin van een bastion aanwezig was. 

 

Bij de uitwerking verdienen de volgende punten aandacht:  

 de architectonische uitwerking van de stadswoningen op de hoek aan het nieuwe 

plein; 

 de architectonische uitwerking van de trapopgang naast De Kraan; 

 evenwicht tussen de verhouding groen en verharding in de openbare ruimte van 

het nieuwe plein. 

 

 

 

Bijlage: presentatie Klankbordgroep Kraanbolwerk d.d. 21-09-2015 


